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INTERPELACJA 

Miasto Sierpc przeznacza z budżetu miasta pieniądze dla Zarządów Osiedli w Sierpcu. 

Zwracałam się wielokrotnie o zamieszczanie w raportach rocznych burmistrza o  

stanie Miasta Sierpc - ile w poszczególnych  

latach obecnej kadencji otrzymywały Zarządy Osiedli pieniędzy na działalność dla 

Mieszkańców. 

W raportach nie było takich danych. Nie doczekałam się. 

Oczekuję, że otrzymam wykaz – ile pieniędzy rocznie, jakie sumy otrzymywały 

Zarządy Osiedli w latach: 

2018 

2019 

2020 

2021 

2022 

2023 

    Proszę  Pana o wypowiedź czy na terenie Osiedla Jana Pawła II odbywały się Ogólne 

, Zebrania Mieszkańców, kiedy i gdzie znajdują się dokumenty z tych zebrań. 

Proszę również o wyjaśnienie czy w planowaniu wydawania pieniędzy brali udział 

Mieszkańcy Sierpca.  

Na pewno w opisywanej sprawie dotyczącej pieniędzy nic się nie działo w Osiedlu NR 

7. Jako radna okręgu nr 14 nie byłam zawiadamiana ani zapraszana na Ogólne 

Zebrania z Mieszkańcami. Przez całą kadencję 2018 -2024. 

Statut Miasta Sierpc Nakazuje współpracę Zarządu Osiedla z radnymi z tego terenu. 

Pytanie do Pana Burmistrza ile w całej kadencji było Ogólnych Zebrań Mieszkańców 

Osiedla Jana Pawła II i gdzie znajdują się dokumenty z takich zebrań ? 

Radna Rady Miejskiej Sierpca 

BARBARA  GIL 


